

အတွဲ 23

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုအားလုံးကို မင်္ဂလာပါ ဒီအပြင် ပျော်ရွှင်သော လူမည်းတို့၏ သမိုင်း လ လိုနတ်ခွန်းဆက်ပါရစေ။

ကျောင်းဆောင်နေရာများသို့ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားအချို့အား ပြန်လည်လက်ခံရန် ပြင်ဆင်နေစဉ် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာများ နှင့် ဝန်ထမ်း အဖွဲ့ဝင်များအား ရုံးခန်းနှင့် ကျောင်းအဆောက်အဦးသို့ ပြန်လာခြင်းအတွက် ကြိုဆိုပါကြောင်း နှင့် မိမိတို့၏ အလုပ်ကြိုးစားဆောင်ရွက်မှုနှင့် အလုပ်အပေါ် တစ်စိုက်တမတ်လုပ်ဆောင်မှုများအတွက် ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း ကျွန်ုပ် ထပ်မံ ဖော်ပြလိုသည်။ ပြီးခဲ့သည့် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ ကျွန်ုပ်တို့၏ "ကွင်းဆင်း နေ့" ၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်း များစွာတို့က အဆောက်အဦးသို့ ပြန်လာကြသည်ကို မြင်တွေ့ရသည့်အတွက် ကျွန်ုပ် အလွန် ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါသည်။ လာမည့်အပတ်များထဲတွင် မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြားပို့ချမှုသို့ ပြန်လာမည့် ကျောင်းသားများအား ကြိုဆိုရန်အတွက် ပြင်ဆင်မှုများ အပြီးသတ်ရန် နှင့် အဆောက်အဦးများသို့ ပြန်လာရန် အသင့်ဖြစ်မှုတို့အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများက တက်ရောက်လာကြပြီဖြစ်ပါသည်။

ဆရာများနှင့် ကျောင်းသားများ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ ပြန်လာနိုင်ခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဆောက်အဦးများကို ပြင်ဆင်မှုများပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ကြိုးစားလုပ် ဆောင်ခဲ့ကြသော ကျောင်းအုပ်များကို ကျွန်ုပ် အထူးကျေးဇူးတင်အသိအမှတ် ပြုလိုပါသည်။

သိပ္ပံပညာ နှင့် ရောဂါထိန်းချုပ်ရေးစင်တာများ (CDC) မှ လမ်းညွှန်ချက်များ၏ ဦးဆောင်မှုတို့အားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်နည်းကိုင်နည်းများကို တစ်သမတ်တည်း လုပ်ဆောင်ခဲ့ပါသည်။ CDC အနေဖြင့် ကျောင်းများအား တတ်နိုင်သမျှမြန်မြန် ပြည်လည်ဖွင့်လှစ်ရန် အကြံပြုထောက်ခံပါသည်။ သိပ္ပံပညာက ကျွန်ုပ်တို့ဘက်တွင် ရှိနေပါသည်။ သူတို့၏ တွေ့ရှိချက်မှာ "ကျောင်းမှ လူမှုအသိုင်းအဝန်းထဲသို့ ရောဂါကူးစက်မှုကို အရှိန်တိုးမြှင့်စေတယ်ဆိုတဲ့ အထောက်အထားက မရှိသလောက် နည်းပါး ပါတယ်" ပင်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် ကျောင်းများအား ပိတ်ထားခြင်းသည် "ကျောင်းသားများ၏ ပညာရေး တိုးတက်မှု၊ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာကျန်းမာရေး နှင့် လိုအပ်သော ဝန်ဆောင်မှုများ ရရှိခြင်းတို့အား ဆိုးရွားစွာ ထိခိုက်စေနိုင်သည်။" ဟုလည်း CDC မှ ဖော်ပြထား ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်း ဘေးကင်းလုံခြုံမှုနှင့် ကျန်းမာရေးအား ဆက်လက် ထိန်းသိမ်းထားရှိရန်အတွက် အားလုံး သတိယူရမည့် နေထိုင်ရန်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဆောက်အဦးများထဲတွင် ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှု အန္တရာယ်အား လျော့ချနိုင်မည့် ရောဂါထိန်းချုပ်လျော့ရေး မဟာဗျူဟာများကို လိုက်နာ ဆောင်ရွက်ရန် သတိပေးလိုပါသည်။

'DeKalb ကို ကျွန်ုပ် ချစ်တယ်' ဆိုသည်မှာ အကြောင်းရင်းများစွာ ရှိပါသည့် အထဲတွင်၊ အများဆုံးမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအတွက် ကျောင်းဝန်ထမ်းများ၏ တစ်စိုက်တမတ်တာဝန်ယူ လုပ်ဆောင်ခြင်းတို့ကြောင့်သာ ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းအဆောက်အဦးများနှင့် ရုံးများသို့ ပြန်သွားရန် သင်၏ ရှေ့ဆက်လျှောက်လှမ်းမှုအတွက်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများပြန်လာ ပို့ရန် သင်၏ နောက်ဆုံး ပြင်ဆင်မှုများ အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ သင်သည် ကလေးများ၏ စစ်မှန်သော ချန်ပီယံများ ဖြစ်ပါသည်။ ခက်ခဲသော ယခုလိုအချိန်ကာလအတွင်း၌ ကျန်းမာကြံ့ခိုင်စွာ ဆက်လက်ရှိ နေပေးသည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ကွင်းဆင်းနေ့

ပြီးခဲ့သည့် ဖေဖော်ဝါရီလ 3 ရက်နေ့က Bob Mathis မူလတန်းကျောင်း၊ Dresden မူလတန်းကျောင်း၊ Idlewood မူလတန်းကျောင်း၊ Rowland မူလတန်းကျောင်း၊ Columbia အလယ်တန်းကျောင်း နှင့် Henderson အလယ်တန်းကျောင်း တို့၌ သင့်တို့မျက်နှာလေးများကို တွေ့ခဲ့ရသည့်အတွက် ကျွန်ုပ် ဝမ်းသာပီတိဖြစ်ခဲ့ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာများ မိမိတို့၏ အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် စာသင်ကြားသည့် အတန်းများနှင့် ကျောင်း၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို လက်တွေ့လုပ်ဆောင်ခြင်းများတို့၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ လေ့လာခွင့်ရရှိခဲ့သည်။ အလွန် တိုးတက်မှုရှိသော နေ့တစ်နေ့ ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ ကျောင်းခြောက်ကျောင်းမှ ခေါင်းဆောင်များ၊ ဆရာများ နှင့် ဝန်ထမ်းများ တို့၏ ဧည့်ဝတ်ကျေပွန်မှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

ဒေသ ငါး မှ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး Dr. Triscilla Weaver နှင့် Southwest DeKalb အထက်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းအုပ်ကြီး Dr. Thomas Glanton နှင့် သူ၏ ဝန်ထမ်းများတို့အားလည်း [FOX 5 Atlanta](#) နှင့် [WSB](#) တို့အား ကျောင်းသို့ အလည်အပတ် နှင့် ကျောင်း၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ပြသပေးခဲ့သည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းဆောင်နေရာထဲတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများနှင့် အလုပ်သမားများ ရှိနေစဉ် မိမိတို့အား ကျွန်ုပ်တို့မည်ကဲ့သို့ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ ထားရှိရန် ရည်ရွယ်ထားကြောင်းကို သတင်းဌာနများက ကျွန်ုပ်တို့၏ DCSD မိသားစုများအား ရှင်းလင်းသော အစီရင်ခံတင်ပြမှုတစ်ခု ပေးပါလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်ပါသည်။

အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေး

ကျွန်ုပ်တို့၏ မိသားစုများအနေဖြင့် ပြန်လည်ဝင်ရောက်ခြင်းက မိမိတို့အတွက် မှန်သော ဆုံးဖြတ်မှု ဟုတ်၊မဟုတ် ဆုံးဖြတ်နေသဖြင့် အရေးကြီးသည့် အဝေးမှနေ လက်တွေ့ လေ့လာသင်ယူမှု၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ခြင်း၊ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ နှင့် နောက်ထပ်သော အရာများတို့အတွက် [ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း ဆိုင်](#) တွင် ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်လက်ပြီး လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။ လာမည့် ကြာသပတေးနေ့၊ ဖေဖော်ဝါရီလ 11 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်၊ ညနေ 6 နာရီ မှ 7 နာရီအထိ၊ အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးတစ်ရပ်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြုလုပ်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ [ဝဘ်ဆိုဒ်](#) နေရာတွင် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။

လာမည့် ဖေဖော်ဝါရီလ 8 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်၊ နံနက် 11:30 နာရီ အချိန်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ ပညာရေး ဘုတ် အဖွဲ့၏ အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် အသိုင်းအဝိုင်း၏ အကြံပေး အစည်းအဝေးကိုလည်း ရှုစားကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။ မျက်နှာချင်းဆိုင်ရာ သင်ကြားပို့ချမှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး နောက်ဆုံးသတင်းများကို ကျွန်ုပ်တို့ စီစဉ်ပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤအစည်းအဝေးကို DeKalb ကောင်တီအတွင်းရှိ ရုံမြင်သံကြားလိုင်း 24 ပေါ်တွင် သို့မဟုတ် [DSTV အွန်လိုင်း ပေါ်တွင် သင် ရှုစားနိုင်ပါသည်။](#)

ထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာများ

စာသင်ကျောင်းအတွင်း COVID-19 ဖြင့် ထိတွေ့ ၊ ကူးစက်နိုင်ခြေ ပမာဏအား ဆက်လက် လျော့ချသွားရန်မှာ CDC ၏ သော့ချက်ကျသည့် ထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာ ငါးချက်မှာ -

- နှာခေါင်းစည်းများအား တစ်သမတ်တည်းနှင့် မှန်ကန်စွာ အသုံးပြုတပ်ဆင်ခြင်း
- လူမှုဆက်ဆံရေး အကွာအဝေးခြားနေခြင်းအား ဖြစ်နိုင်သမျှ အများဆုံးအထိ ပြုလုပ်ခြင်း
- လက်ဆေးခြင်း
- သန့်ရှင်းရေး နှင့် ပိုးသတ်သန့်စင်ခြင်း
- DeKalb ကျန်းမာရေးဘုတ်အဖွဲ့ နှင့်အတူ ပူးပေါင်း၍ ပိုးတွေ့လူနာဖြင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံမှုရှိခဲ့သူများအား ခြေရာခံခြင်း

ကျောင်းသားမျသူအား အဆိုပါ မဟာဗျူဟာများကို ယခု ကတည်းကပင် လိုက်နာဆောင်ရွက်ကြရန် ကျွန်ုပ်တို့ တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။ သို့မှသာ ပြန်လာသည့်အခါ နှာခေါင်းစည်းတပ်ခြင်း၊ လူမှုဆက်ဆံရေး အကွာအဝေး ခြားနေခြင်း နှင့် လက်ဆေးခြင်းများ တို့နှင့် အကျွမ်းတဝင်ရှိမည်ဖြစ်ကာ ပင်ကိုယ်စရိုက်သဖွယ်ပါနေသောအကျင့် ဖြစ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

CDC အရ လက်ဆေးခြင်းသည် COVID-19 ဝိုင်းရတ် ကူးစက်မှုအန္တရာယ်ကို လျော့နည်း စေရန် နှင့် ရောဂါပိုးများ ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုအား ရပ်တန့်စေရန် အရေးကြီးသည့် နည်းလမ်းဖြစ်သဖြင့် ရေနှင့်ဆပ်ပြာဖြင့် အနည်းဆုံး 20 စက္ကန့်ကြာ လက်ဆေးခြင်း သို့မဟုတ် ရေနှင့်ဆပ်ပြာ အသင့် မရရှိနိုင်ပါက အရက်ပြန် အနည်းဆုံး 60 ရာခိုင်နှုန်းပါဝင်သည့် လက်သန့်စင်ဆေးရည်ဖြင့် လက်ဆေးခြင်း တို့သည် ဖျားနာမှုကို ဖြစ်ပေါ်စေနိုင်သော ရောဂါပိုးများအား လျော့ချနိုင်ပါသည်။ ရေခဲခန်းနှင့် ရေအေး နှစ်မျိုးစလုံးသည် သင့်လက်ပေါ်မှ ပိုးမွှားများဖယ်ရှားပေးသည့် အရေးအတွက်မှာ အတူတူဖြစ်ပါသည်။

ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများသည် CDC နှင့် DeKalb ကောင်တီ ကျန်းမာရေးဘုတ်အဖွဲ့မှ ပြဌာန်းထားသည့် COVID-19 ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုအား ထိန်းချုပ်လျော့ချရန် ကျန်းမာရေး လမ်းညွှန်ချက်များနှင့် တန်းညီထားသည်။ စနစ်တကျလက်ဆေးခြင်းနှင့်

ပတ်သက်သည့် နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ [CDC ဝဘ်ဆိုဒ် တွင် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ](https://www.cdc.gov/schools/2020/school-reopening/safety-protocol/) COVID-19 တိုက်ဖျက်ရေး နှင့်ဆက်စပ်သည့် လမ်းညွှန်ချက်များအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ <https://www.dekalbschoolsga.org/school-reopening/safety-protocol/> တွင် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။

ပြည့်စုံသော မဟာ အစီအစဉ်

ကျောင်းနှင့် အုပ်ချုပ်ရေး ပံ့ပိုးမှုအဆောက်အအုံများအားလုံးအား အကဲဖြတ်ရန်၊ ထို့အပြင် ခရိုင်၏ ပညာရေးဆိုင်ရာ မစ်ရှင်ထောက်ပံ့ကူညီရန် အခြေခံအဆောက်အအုံကိုပါ အကဲဖြတ်ရန်အတွက် DCSD မှ ပြည့်စုံသော မဟာ အစီအစဉ် ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ ကျောင်းသားများ၊ မိဘများ၊ အလုပ်သမားများ နှင့် အသိုင်းအဝိုင်း အဖွဲ့အဝင်များအား ဝဘ်ဆိုဒ် သို့ ဝင်ရောက်ပြီး THINK BIG စစ်တမ်းကို ဖြည့်စွက်ပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့ အားပေးနှိုးဆော်ပါသည်။ ဝဘ်ဆိုဒ် တွင် ပြည့်စုံသော မဟာ အစီအစဉ်၏ အသေးစိတ်အစီအစဉ်များ နှင့် နည်းလမ်းများ ကို ဖော်ပြထားသည်။ အစီအစဉ်များ တိုးတက်လာသည်နှင့်အမျှ နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များနှင့် စစ်တမ်းများကို အများပြည်သူ သိရှိရန် ထပ်မံလုပ်ဆောင်သွား မည်ဖြစ်ပါသည်။

မကြုံဖူးသည့် ဤသို့သောအချိန်အတွင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ လမ်းခရီးကို ရှာဖွေ နေစဉ်အခါတွင် သင်၏ စိတ်ရှည်သည်းခံမှုအတွက် ထပ်မံ ကျေးဇူးတင်လို ပါသည်။ အနာဂါတ်ကို မသိမြင်နိုင်ပါသော်လည်း ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်းပြီးနောက် ကျွန်ုပ်တို့မြင်ခဲ့ရသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆရာများနှင့် ဝန်ထမ်းများတို့၏ လုပ်ဆောင်မှုက ကျွန်ုပ်အား စိတ်ဓါတ်တက်ကြွစေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ အလုပ်သမားများ၏ ကျန်းမာရေးနှင့် လုံခြုံမှုကို ကျွန်ုပ်တို့၏ နံပါတ်တစ် ဦးစားပေးချက်အဖြစ် ဆက်လက်ထိန်းသိမ်း ထားရှိသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ သင်၏ ကူညီမှုနှင့် ဆက်လက် ထောက်ခံအားပေးမှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ရှေ့သို့ တက်လှမ်းလျက်။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Mrs. Cheryl Watson-Harris